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Ateriakuljetukset on kilpailutettu 2019. Tekninen lautakunta päätti 
kokouksessaan 21.8.2019 (§60) valita palveluntuottajiksi kaupungin eri 
tuotantokeittiöihin Palvelutaksit Järvi Oy:n ja Posti Oy:n sopimuskaudelle 
1.10.2019 – 31.12.2020. Sopimuskautta oli mahdollista jatkaa alun perin 
kahdella vuoden mittaisella optiolla.  
 
Nyt jälkimmäinen optiovuosi esitetään otettavaksi käyttöön sopimuksissa 
kaudelle 1.1.2022 -31.12.2022 molempien palveluntuottajien kanssa. 
 
Sopimuksen mukaan hinnankorotusesitykset tulee toimittaa kirjallisesti 
tilaajalle vähintään kaksi (2) kuukautta ennen niiden suunniteltua 
voimaantuloa. Hinnankorotusesityksistä tulee antaa kirjallinen ja perusteltu 
selvitys tilaajalle. 
 
Palvelutaksit Järvi Oy ei ole esittänyt hinnankorotusta alkuperäisiin 
sopimushintoihin ennen toisen optiovuoden alkua.  
 
Posti Oy on lähettänyt 27.9.2021 5,7 % korotusesityksensä nykyisiin 
sopimushintoihin (vuoden 2021 hintoihin) perusteluinaan: 
 
- palkkakustannusten ja henkilökustannusten nousu 
- jatkuvan COVID19 epidemian aiheuttamat lisäkustannukset 

kuljetuspalveluissa 
- polttonesteiden erittäin kovat hinnankorotukset 

 kuorma-autoliikenteen kustannusindeksin muutos ilman 
polttoainelisää on korkein vuosikymmeniin 

- yleisten hallintokustannusten nousu 
 
Molemmat palveluntuottajat ovat ilmoittaneet halukkuutensa käyttää myös 
toinen optiovuosi. 
 
Optiopäätöksistä tehdään lisäliite hankintasopimuksiin. 
 

Esittelijä Tekninen johtaja 
 

Päätösehdotus Tekninen lautakunta hyväksyy optiot käyttöönotettavaksi 
ajalle 1.1.2022 -31.12.2022 Posti Oy:n ja Palvelutaksit Järvi 
Oy:n ateriakuljetushankintojen 21.8.2019 (§60) 
hyväksytyissä sopimuksissa. 

  
Päätös Teknisen johtajan päätösehdotus hyväksyttiin. 
  


